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Fa quatre anys vàrem passar la nit en blanc per oferir-vos aquest 
número extra eleccions d'El Carrilet. Avui hi tomem, l'ocasió 
s'ho val, 
IVls qui creiem prolundamoni en la demdcràci.i. Iĉ  elccL-ions 
son IVxcrcici mes dirccic. mes conscicnl. mes cnicncdor d'uns 
drcls inalienables que no SL-mpre ens han csuii rcci«neguis. Per 
això, l'enfasi s'ha de donar en la participació. L'abstenció pot 
tenir diverses lectures però cap de positiva. Podem dir, doncs, 
per dir primer el dolent, que la única nota negativa d'aquestes 
eleccions municipals ha estat el considerable augment de 
l'abstenció a la població de Platja d'Aro, no així a Castell d'Aro 
i .Santa Cristina. 
Després d'una campanya relalivament iranquil.la llevat del ball 
de xifres entre Anicet i Giraut, auditoria inclosa, a Castell d'.\ro 
i una mica del mateix a Santa Cristina agreujat per la, al nostre 
entendre inoportuna sentència :judicial a l'alcalde Llensa, els i 
resultats d'aquests comicis són importants i impliquen canvis 
qualitatius, significatius i de signe contrari a un i altre municipi. 
A Castell-Platja d'Aro tot segueix igual però tot ha canviat: CiU 
obté majoria absoluta que, d'una banda refrenda la gestió dels 
darrers 4 anys a l'hora que dóna la possibilitat i la resposabilitat 
de governar en solitari. El C.D.S., tot i salvant unes sigles 
gairebé desaparegudes del mapa polític estataljíes resenteix de la ; 
indecisió del seu cap de llista i de certes tensions internes. 
Els socialistes paguen cada vegada més cara la manca de 
convicció amb el seu electorat natural. Inciativa-Els Verds recull 
un vot de càstig als socialistes i també el reconeixement a 
l'estabilitat de'aquest col·lectiu i la veterania del seu cap. El 
Partit Poptilar i Esquerra Republicana no obtenen representació 
a Castell-Platja d'Aro tot i els acceptables resultats d'aquesta 
líltima formació a Castell d'Aro. 
A Santa Cristina la lectura és més difícil. 
Llensa segueix sent el més votat però perd la majoria absoluta el í 
que, donat el tarannà del fins ara alcalde i el fort antagonisme 
amb la resta de forces polítiques, complica absolutament el 

W i i i i i l H ^ 
Cill tot i el retorn de la filla pròdiga dUnió Cristinenca, no 
recull els fruits esperats i tot i conservant el nombre relatiu de 
regidors, percentualment perd representació. 
Esquerra Republicana consolida la seva innegable presència en 
el municipi obtenint veu i vot al consistori. Apareix amb força el 
Partit Popular al panorama polític de Santa Cristina i es probable 
que aquesta força tingui una resposabilitat molt superior a 
l'atribuible a un sol regidor. 
El Carrilet en aquest número extraordinari vol ser fedatari, 
informar i aixecar acta d'una realitat política que comença avui i 
qUe durarà quatre anys i que serà tasca de seguiment, d'anàlisi i ; 
de crítica quan calgui. Des d'aquesta tribuna que és, que vol ser, 
la veu de tots els ciutadans. 
D'altra banda volem felicitar tot l'equip de TV Platja d'Aro per 
la cxcel.lent, professional i decisiva tasca que han dut a terme al 
llarg d'aquesta campanya electoral. 
A tots, professionals i politics, les felicitacions de 
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ELS HOMES I LES DONES QUE FORMEM 
PART DE LA CANDIDATURA 

LC.' ELS VERDS 

US VOLEM AGRAIR LA VOSTRA 
CONFIANÇA I ENS ENCORATGEM A 
CONTINUAR TREBALLANT PER AL 

PRESENT I FUTUR DEL NOSTRE 
MUNICIPI. 

Mercès 
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CASTELL-PLATJA D'ARO 

RESULTATS 
TAULA CiU C.D.S LC. P.S.C. P.P. ERC 

En 
blanc 

Pap. 
vàL 

Pap. 
nul. CENS 

1 
CASTELL D'ARO 276 166 35 30 15 43 1 569 2 750 

2-A 
PLATJA 
D'ARO 
(A-LL) 

CO 

o 
B't ^ § 
d to 

cu 
•O 

204 91 39 41 32 18 2 1 765 

2-B 
PLATJA 
D'ARO 
(M-Z) 

CO 

o 
B't ^ § 
d to 

cu 
•O 

206 82 48 58 30 20 4 1 729 

3-A 
PLATJA 
D'ARO 
(A-LL) 

ro 
ÜO 

iS co 
co ro 

. CL 
2 co 
o 0) 
•o 

238 161 116 69 40 26 10 1 1.008 

3-B 
PLATJA 
D'ARO 
(M-Z) 

ro 
ÜO 

iS co 
co ro 

. CL 
2 co 
o 0) 
•o 

254 145 100 78 36 15 5 5 968 

TOTALS 1.178 645 338 276 153 122 

TOTAL REGIDORS: CiU 7 - PSC 1 - CDS 3 - IC 2 

QUADRE COMPARATIU 
ELECCIONS CENS CIU PSC AP (PP) PSUC (IC) ERC CDS ICP Ind.Valldau. 

Mpals. 1979 — — — — — — — — — 

Auton. 1979 2.426 595 349 232 66 (*) 293 

Grals. 1982 2.453 637 784 279 66 43 (**) 70 

Mpals. 1983 2.704 603 580 141 90 415 131 

Auton. 1984 2.727 992 532 146 44 72 

Grals. 1986 3.070 780 769 268 44 41 104 

Mpals. 1987 2.977 592 499 83 170 854 

Auton. 1988 2.986 822 490 49 47 69 414 

Mpals. 1991 3.697 885 448 55 282 — 815 — — 

Mpals. 1995 4.220 1.178 276 153 338 122 645 — — 

CASTELL-PLATJA D'ARO 
Eleccions Municipals 1995 

Cens: 4220 - Vots: 2712 

CASTELL-PLATJA D'ARO 
Eleccions Municipals 1991 

p.p.-55 

Cens: 3697 - Vots: 2522 



RESULTATS 

STA CRISTINA D'ARO 

CENS P.S.C. CiU P.P. En blanc Pap. nul. Votants 

MESA 
ÚNICA 1.638 535 418 185 102 15 9 1.241 

TOTAL REGIDORS: P.S.C. 5 - CiU 4 - E.R.C. 1 - P.P. 1 

QUADRE COMPARATIU 
ELECCIONS CENS CiU PSC Unió Crist. PP PSUC-IC Ent. Crist. Ind. Poble ERC 

1979 758 289 — — — 103 167 — — 

Mpals. 1983 875 386 84 — — 89 148 — 

Mpals. 1987 1.010 505 — 224 — 72 — — — 

Mpals. 1991 1.268 255 506 128 — — — — 68 

Mpals. 1995 1.638 418 535 — 102 — — — 185 

SANTA CRISTINA D'ARO 
Eleccions Municipals 1995 

P.S.C. 
535 

E.R.C. 
185 

Cens: 1638-Vots: 1241 

P.P. 
102 

SANTA CRISTINA D'ARO 
Eleccions Municipals 1991 

Unió 
Cristinenca 

128 
E.R.C. 

68 
Cens: 1268 - Vots; 982 
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SANTA CRISTINA D»ARO 

mÁ 
ZONA RESIDENCIAL 

LA VALL, EL MAR i LA MUNTANYA 

LA MILLOR PELL AL MILLOR PREU 
Ora . a Sant Feliu, 22 - PLATJA D'ARO 



CASTELL-PLATJA D'ARO 

Partim d'una situació 
diferent 
Joan Giraut i la seva candidatura ha aconseguit 
majoria absoluta i serà novament alcalde del municipi 
de Castell-Platja d'Aro i S'Agaró. En les files 
convergents s'ha viscut la nit de diumenge a dilluns 
una eufòria per aquest resultat que feia temps que no 
es donava, podran governar amb tranquil·litat per 
primera vegada sense haver de pactar necessàriament 
amb cap altre partit. La imatge de Joan Giraut és la 
pura satisfacció pels resultats finals 
Feu una valoració de la campanya. 
Jo crec que ha estat una campanya molt treballada per 
totes les forces polítiques en la qual, tots hem intentat 
fer arribar a la població les nostres propostes i explicar 
tot el que s'havia fet per part nostra i el que pensem fer 
en el futur. Tots, de fet, hem volgut dir el que hem vist 
i fet a l'Ajuntament i lògicament del color del cristall 
que l 'ha vist cadascú. Aleshores, gràcies als mitjans de 
comunicació s'ha pogut valorar i contrastar les 
diferents opinions permetent que el poble prengui 
interés, cosa que s'ha plasmat en el resultat de les 
urnes. 
El vostre grup tenia clar que guanyaria per 
majoria o en tenia dubtes? 
Nosaltres enteniem que estaríem en una franja al 
voltant dels cinc regidors que érem i que teniem 
probabilitats de treure'n sis o set. La veritat és que ens 
sentim molt satisfets pels resultats i agraïts a la gent 
que ens han votat. 
Malgrat tot, sembla ser que hi ha hagut molta 
abstenció. Sap greu, no? 
Sembla ser que sí. 
Aleshores, ja no cal parlar de pactes perquè ja ho 
teniu tot a la mà però haguéssiu pactat amb algun 
grup concret en cas d'haver-ho necessitat? 
En realitat, entre els companys no ens haviem plantejat 
cap pacte envers al futur i de no tenir la majoria 
haguéssim hagut de fer-ho o governar amb minoria si 
la resta de partits haguessin tingut consens entre ells. 
Així que, a partir d'ara, hem de parlar entre nosaltres 
però vull dir que l'acció que hem tingut durant aquests 
quatre anys ha estat una acció d'equip de govern 

conjuntament amb el P.S.C. i per part nostra, malgrat 
que podia semblar que en certs moments un pacte de 
certa fragilitat, aquest pacte s'ha consolidat durant tot 
el mandat. Aleshores, nosaltres i tant el P.S.C. com 
totes les altres forces polítiques no volem pensar que el 
nostre grup resti com una força tancada. En principi 
podem parlar amb tots els grups i amb els programes 
amb els quals coincidim. 
Això suposa que tots els projectes que són 
començats o projectats a curt o a llarg termini 
continuaran en la mateixa línia per a la seva 
realització? 
Si, tal com he dit abans, tot el que està endegat és una 
acció que en la qual hi han intervingut diferents 
regidors segons les seves àrees, però ha estat una acció 
d'equip, de govern i és per això que seguirem aquesta 
trajectòria. 
Intentareu seguir sanejant la Hisenda municipal 
que tant preocupa la població? 
Doncs si, ja que ara partim d'una economia 
controlada, encara que per al gran públic pugui 
semblar que l'endeutament no ha baixat, però des del 
punt de vista analític és totalment diferent la situació 
de la qual partim actualment de la que sortiem el 1991, 
així que en els propers anys anirà baixant lentament i 
els interessos i totes les despeses la qual cosa permetrà 
crear recursos i revertirà en les persones, 
l'associacionisme, en el turisme i la imatge de la 
població es podrà potenciar i, dins un control de 
l'economia estic segur que anirà així. Ho he dit durant 
la campanya i tomo a dir-ho, que la gent estigui 
tranquil.la, l'Ajuntament des del punt de vista 
econòmic està en bona situació per no haver de patir. 
Joan Giraut, vols donar algún missatge a la gent 
que us ha votat i a l'equip que t'ha envoltat i ha 
treballat al teu costat per assolir aquest triomf? 
El meu agraïment a tots els que ens han recolzat, que 
han estat molts; estic especialment satisfet amb la 
resposta de la gent de l'arc de Castell, Platja d'Aro i 
S'Agaró. Encara que tothom creu en les seves sigles, 
hi ha hagut un segment important de població que no 
les ha tingut en compte i ha votat qui els ha ofert més 
credibilitat. A mí, aquest fet em condiciona més encara 
en el meu compromís per continuar fent el que penso i 
el que volem fer en política integral per totes les 
persones de la nostra societat i dels tres nuclis urbans. 
Gràcies i felicitats pel nou mandat. 
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L'APARADOR 
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Reportatge gràfic: JOAQUIM HORNOS 

El número dels vídeos i el número dels números 
afegits al número d'actes sumats a una campanya 
d'intel·ligent disseny, donen com a resultat un número 
de vots quina conseqüència directa és el número 7. 

La televisió local ha demostrat ésser un mitjà 
idoni per transmetre en temps real totes les incidències 
de la campanya. 
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L'estel republicà comença a brillar tímidament a 
la Vall d'Aro i no pas precisament al Pessebre Vivent. 

L'ambient distés de tota la campanya s'ha reflectit 
^ en el col·legi electoral durant tota la jornada. Serà igual 
8 en els futurs plens? 



L'APARADOR 

Inciativa es posa de verd quan el seu color natural 
hauria de ser més vermellot donat els vots traspassats 
des de les roses. 

m Els números que ha muntat el C.D.S. durant la 
campanya són un avançament dels que ens esperen al 
front de Toposició. 

» Vidal Quadras pujà a Santa Cristina per recolzar la 
candidatura del P.P. de Martí Lliuret. 

La participació del poble de Castell d'Aro ha estat 
superior a la de Platja d'Aro. 

oratQ 
t practicant la seva pausada 

ari a l'estil americà. E-
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CASTELL-PLATJA D ARO 

Ha estat un pal una 
mica fort 
A Can Japet, l'ambient després de les votacions no 
era ni molts menys el de les grans ocasions dels 
resultats favorables de fa vuit anys, quan guanyaren, 
0 dels anteriors comicis. Anicet Clara oferia un 
aspecte desanimat pel resultat enregistrat, un resultat 
que no s'esperaven tan contundent. 

Quina valoració feu de la campanya electoral? 
Ha estat dura però correcta. Tret de l'enfrontament 
que hem tingut amb CiU per la qüestió dels números 
dels quals tothom ha fet l 'anàhsi que ha volgut. La 
televisió ha tingut un cert protagonisme. Fins i tot, 
després d'haver acabat les intervencions que 
pertocaven a tots els grups i abans del debat, va 
sortir un missatge de CiU i Giraut demanant 
l'acarament. Però tot i això, no ha estat determinant 
en els resultats. 

Quina valoració feu dels resultats? 
Es una victòria clara de CiU a costa nostra. Ens han 
tret vots nostres però el PP s'ha emportat vots que 
tradicionalment anaven per nosaltres, fins i tot E.R.C. 
ens ha esgarrepat algún vot pel que fa a Iniciativa 
d'en Joan Bassó, està clar que han pujat a cost dels 
socialistes. 
Nosaltres, evidentment, estem decepcionats perquè ha 
estat un pal una mica fort i no hi ha excuses. 
L'abstenció, tot i ser alta, ha perjudicat a tothom per 
igual. És una manca de civisme perquè no 
s'aconsegueix res, ara bé, tothom té dret a no votar. 

Els resultats són els que esperàveu? 
No, evidentment no. Esperàvem tenir 1.000 vots i 
que CiU en perdés respecte els anteriors comicis. 

Com us plantegeu la feina a fer a partir d'ara? 
Continuarem fent una oposició constructiva per tal de 
treballar per al poble. També esperem que l'equip de 
govern sigui més condescendent amb l'oposició. 

Quin missatge adreçaríeu als vostres votants? 
Els demanaria que col·laborin amb l'equip de govern 
de la mateixa manera que col·laborarien amb 
nosaltres i que compleixin les seves obligacions amb 
l'Ajuntament. Mani qui mani, de ben segur que el 
poble anirà endavant. Els agraeixo la confiança que 
han tingut vers la nostra candidatura. 

.d 

S 
< 
u 
-J 
M 
10 

Confiem en anar 
endavant 
El fracàs del P.S.C. d'aquests comicis ha estat el fracàs 
de la vella militància del partit que no ha sabut 
connectar, pel que es dedueix dels resultats, amb el seu 
electorat natural i que, de ben segur, hauria d'haver 
estat molt més nombrós del que realment l 'ha votat. 
Ara, sembla que el que caldria fer es deixar el timó a 
les noves generacions, més joves i fresques. Jaume 
Massaguer és un representant d'aquesta nova sava, 
però ha patit les conseqüències d'una acció política 
desgastada que no ha convençut a l'electorat i que 
aquest ha carregat a les seves espatlles. 
Conseqüentment, la seva decepció pels resultats 
obtinguts haurà de convertir-se en un incentiu si vol 
portar el P.S.C. local cap al futur amb il·lusió com 
deia el seu slogan. 
Jaume, com ha anat la campanya i com la valores? 
Jo crec que ha estat neta però hem tingut molta 
abstenció i això ens ha perjudicat. 
Fes una valoració dels resultats. 
No han estat gens bons, de fet hem anat bastant enrere. 
A que ha estat degut? No ho sé, potser no és el 
moment adequat per valorar-ho. 
És el que preveieu? 
No, nosaltres volíem anar més amunt, pensàvem 
treure'n tres i només n'hem tret un. 
Però evidentment aniràs a l'oposició... 
Per descomptat. 
Teniu alguna cosa per afegir? 
Crec que la campanya ha estat neta com he dit abans i 
tret que en el nostre grup s'ha afegit gent nova, amb 
molta il·lusió i jove, tota la resta ha estat bé. 
Vist els resultats no cal parlar de pactes, no? 
No podem parlar-ne lògicament doncs CiU ha tret 
majoria i no ja no es pot fer res més. 
Els projectes que tenieu, ara serà molt difícil dur-
los a terme. Com ho veus? 
El que si farem es posar-los sobre la taula en els Plens 
i lluitar! 
Creus que la resta dels grups de l'oposició podríeu 
fer res en conjunt? 
Això ja es veurà, nosaltres sempre hem dit que estem 
oberts a tothom. Ara hem de veure el que passa. 
Quin missatge adreçaríeu a la gent que us ha votat? 
Els hi donem les gràcies pel seu vot i dir que les 
properes eleccions esperem molt millor resultat i més 
confiança, penso que hem seguit la línia general de 
retrocés del país però confiem en anar endavant i que 
la gent prengui consciència que el socialisme treballa 
per la gent del poble i ho continuarem fent. 
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CASTELL-PLATJA D'ARO 

Encara no hem tocat 
sostre 
L'ambient en les files d'Inciativa per Catalunya-Els 
Verds era d'eufòria controlada per la nova regidoría 
que han obtingut. Bassó no ha aparegut, només per 
votar, pel col·legi electoral. Joan Bassó declarava a 
aquesta revista que s'hauria de prohibir a la gent de 
les candidatures, excepte apoderats, la presència als 
col·legis perquè és una forma de coacció als votants 
que crec antidemocràtica i quan dic això ens incloeixo 
també a nosaltres. 
Com sTia desenvolupat la campanya electoral? 
Jo crec que en línies generals ha estat correcta per part 
de tothom. Els principals candidats han vengut el 
mateix producte de diferent manera i entre tots han 
marejat la perdiu i no han anat al fons de la qüestió 
que és el municipi. 
Quina valoració feu dels resultats? 
Evidentment ens hem convertit en la tercera força 
política del municipi. Som conscients de les 
limitacions que tenim. Hem treballat com formigues i 
des de l'any 1979 hem anat pujant de mica en mica 
fins arribar al màxim de tots aquests anys, tot i que 
encara no hem tocat sostre perquè anirem pujant de 
mica en mica fins que arribarà un dia que serem 
alternativa de poder. Aquests resultats han estat fruit 
del nostre tarannà tant humà com polític. 
Els resultats són els que esperàveu? 
No. Calculàvem que un resultat més d'acord amb la 
feina que hem fet durant aquesta campanya, tres 
regidors és el resultat que hagués reflectit la nostra 
tasca. El sondeig del porta a porta que vàrem fer i 
després de valorar les aparicions a la televisió, tot això 
ens feia pensar que treuriem tres regidors. 
Però sí que estem contents perquè hem treballat tots 
plegats i hem fet el que havíem de fer explicant el 
nostre programa sense enganyar ningú. En aquest 
aspecte, de la feina ben feta, estem molt tranquils i 
també contents pel resultat. 
Quin missatge adreçaríeu als vostres votants? 
D'agraïment a totes les persones que ens han votat per 
la confiança que han dipositat en la nostra candidatura, 
que han mantingut, renovat i incrementat. Nosaltres 
continuarem treballant en benefici del municipi de 
Castell-Platja d'Aro. 
Parlar de pactes no condueix a res, suposo? 
No, però si que exigirem al nou equip de govern tres 
coses: que es facin les comissions informatives, que es 
convoquin Plens cada mes i que tinguem la 
documentació de tots els temes al nostre abast. En una 
paraula, exigir que es compleixin les regles del joc 
democràtic. Ens hem sentit marginats durant aquests 
anys. 
Voleu afegir alguna cosa 
més? 
Jo demanaria a CiU que 
tingui més respecte i 
consideració cap a 
l'oposició. També voldria 
agrair a totes les persones 
que han col·laborat a la 
llista i en la campanya, tot 
el treball que han fet fruit 
del qual hem tingut 
aquests resultats. 

Hem arribat a un 
determinat sector 
Robert Vallribera i Esquerra Republicana eren una 
força relativament nova que s'incorporava al 
panorama polític local. Tret d'aquells primers comicis 
en els quals Julià Pinart representava aquesta 
formació, E.R.C. no havia participat més en uns 
comicis a Castell-Platja d'Aro. L'optimisme i energia 
que ha impregnat Vallribera a tota la seva llista havia 
aportat esperances al grup d'aconseguir algún regidor, 
però no ha estat així i la decepció es vivia en el si del 
grup local. 

Com s'ha desenvolupat la campanya? 
Ha estat positiva i neta. Malhauradament no s'han 
tractat els temes importants. 
En els debats, els temes no han arribat al ciutadà, han 
parlat massa de números i poc de propostes concretes. 
Tot ha estat un enfrontament CiU-C.D.S. 

Quina valoració feu dels resultats? 
Es la primera vegada que ens presentem i no tenim 
elements de referència. Malgrat el poc temps i mitjans 
de que hem disposat, crec que hem arribat a un 
determinat sector que, si sabem treballar-lo, 
augmentarà les properes eleccions. 

Els resultats són els que esperàveu? 
Si i no. Sabíem que existia una possibilitat de treure'n 
un 0 bé cap. 

Teniu alguna cosa per afegir? 
Estem molt contents sobretot d'haver arribat als 
electors de Castell d'Aro i S'Agaró perquè són nuclis 
més assentats i el nostre missatge els ha arribat millor. 

Quins projectes teniu per al futur? 
Malgrat no tenir representació continuarem treballant 
per desenvolupar els punts del nostre programa. 

Quin missatge adreçaríeu als vostres votants? 
Que la confiança dipositada en Esquerra Republicana 
de Catalunya, intentarem compensar-la amb la feina 
del dia a dia i esperem que d'aquí a quatre anys 
poguem presentar el resultat d'aquesta tasca. 

Què diries en aquest moment al vostre líder polític? 
Com a cap de llista estic molt orgullós d'haver 
representat el Partit. Aquesta experiència ens servirà 
per treballar millor durant els propers quatre anys. 



CASTELL-PLATJA D'ARO 

Hem assolit un número 
històric de vots 
Manuel Blanco ha estat una de les noves cares 
d'aquestes eleccions aconseguint per al P.P. un 
número de vots rècord en el municipi la qual cosa 
demostra que la seva opció pot tenir, de cara al 
futur, cert ressò. 

Quina valoració feu de la campanya? 
Ha estat molt laboriosa i dura. Hem començat a 
treballar massa tard i ha estat una cursa contra-
rellotge. No hem fet la campanya tal i com ens 
hauria agradat. Pel demés ha estat neta i correcta i 
felicito a tots els candidats i col·laboradors pel 
comportament cívic i amistós que han demostrat. 

Quina valoració feu dels resultats? 
Ens ha decebut una mica el fet que per 10 vots no 
hem pogut accedir a TAjuntament. 

Els resultats són els que esperàveu? 
Esperàvem un mínim peró estem contents pel fet 
d'haver rellançat el Partit Popular a Castel -Platja 
d 'Aro i per haver assolit un número històric de vots 
que mai haviem aconseguit. 
Per lògica i matemàtica, la llei d'Hont ens ha 
perjudicat en disparar-se el vot a favor de CiU. 

Teniu alguna cosa per afegir? 
Agrair als nostres seguidors i votants el seu 
recolzament i les bromes simpàtiques que hem rebut 
que no han arribat mai a ser tan desagradables com 
les que han rebut altres candidatures del P.P. en 
altres municipis. També, agraeixo de tot cor a tot 
l 'equip per la seva dedicació i treball. 

Quins projectes teniu de cara al futur? 
Constituirem la Junta Local del P.P. i si els mitjans 
ens ho permeten adequarem un local social que 
posarem a disposició de tots els simpatitzants. 

Quin missatge adreçaríeu als vostres votants? 
Agraïm la seva confiança tot i sabent que érem un 
equip recent constituït amb poca experiència política 
i que seguirem treballant en aquesta tasca. 

Que diríeu al vostre líder polític? 
Felicitar-lo pel triomf arrassador a la resta de 
l'Estat. 
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STA CRISTINA D'ARO 

No tinc previst pactar 
amb ningú 
Feu un recull del que ha estat la campanya 
electoral d'aquestes eleccions. 
La campanya ha estat normal, hem intentat aguantar 
totes les injúries que ens han arribat a dir i a última 
hora, nosaltres hem fet la nostra. 

Continuarà d'alcalde aquests propers quatre anys? 
A part de la confiança del poble que ens ha donat cinc 
regidors, no obtenim la majoria i probablement no 
agafarem l'alcaldia. 

Pactarà amb l'oposició? 
No, no tinc previst pactar amb ningú. 

Com veu el poble en aquests moments, després 
d'aquestes eleccions? 
El poble és el que decideix, estic molt identificat amb 
ell i d'aquí a quatre anys es veurà si estava equivocat o 
no. El poble és el responsable del vot i tria el que vol. 

Creu que el poble funcionarà millor o pitjor sense 
vostè? Simplement valorarà d'aquí quatre anys la 
feina feta. 

Se sent satisfet de la feina feta durant aquests 
quatre anys? 
Si, estic satisfet de la meva feina i de la dedicació a 
l'Ajuntament que he tingut. He dedicat moltes hores, 
el poble està satisfet i amb això estic tranquil. 

Fent una coalició 
obtindríem la majoria 
Com ha vist aquestes eleccions? Esperava arribar 
a aquesta fita o fins i tot superar-la? 
Sí, aquestes xifres es mouen dins el resultat que 
esperava. El cas és que fent una coalició entre CiU, 
P.P. i E.R.C. obtindríem la majoria de 6 vots. 

Vol dir que pactant amb els altres partits treurien 
el sr. Llensa de l'alcaldia? 
Sí, jo proposaria als altres partits formar una coalició 
per poder obtenir la majoria. 

És còmode estar en un Ajuntament tenint la 
majoria absoluta? Hi ha molta tasca a fer en aquest 
poble, no? 
Sí, és còmode i hi ha moltes coses a fer al municipi. 
Un partit o altre ha de tenir la majoria sinó no es pot 
governar. Tots volem el mateix per al poble de Santa 
Cristina. 

Ja estava previst d'abans poder arribar a aquesta 
coalició 0 és quelcom que s'ha de començar ha 
construir des d'ara mateix? 
S'ha d'estudiar a partir d'ara però no crec que hi hagi 
massa problemes. 
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STA. CRISTINA D'ARO 

Per poc no hem 
aconseguit dos regidors 
Esquerra Republicana ha obtingut en el seu segon 
intent 186 vots, els quals permeten l'entrada d'un 
regidor a l'Ajuntament. 

Hem parlat amb la senyora Blasco i comentava la 
possibilitat de fer un pacte amb E.R.C. i P.P. Això 
és factible o han de mesurar punt per punt aquesta 
proposta? 
Doncs sí, s'ha de mesurar detingudament. El resultat 
és molt recent i els companys de la meva candidatura 
hem de parlar-ne i veure quina decisió prenem. 

Entrava dins els seus paràmetres aconseguir un sol 
regidor? 
En primer lloc estem contents perquè en les passades 
eleccions vam treure 60 primer, i 66 vots després i 
enguany ho hem triplicat, per tant, estem molt satisfets 
dels resultats. Tan sols sap greu que per molt poc no 
n'hem aconseguit dos i llavors la nostra veu al 
consistori hagués estat molt més important. 

A nivell estatal, aquesta coalició semblaria una 
disbauxa però a nivell municipal penso que també. 
Què li sembla? 
Això si parléssim a nivell del país, és un pacte 
inviable, però a nivell municipal les coses es mesuren 
d'una altra forma. En tot cas s'ha de parlar molt a fons, 
no es pot fer a la lleugera. 

Es podria dir que això podria ser una revenja 
envers el sr. Llensa? 
Jo més que revenja diria que la gent ha canviat ,doncs 
a nosaltres no ens coneixien i ara portem quatre anys 
de rodatge i suposo que el poble ho ha valorat. L'altra 
vegada no hi havia el P.P. i enguany si; tot plegat deu 
haver-li restat vots al sr. Llensa. Jo realment no 
parlaria de revenja. 

Nova representació a 
TAjuntament 
Valoració de la campanya. 
Ha estat neta per la nostra part, encara que CiU i 
P.S.C. han estat molt més durs. 

Valoració dels resultats. 
Molt bona per a nosaltres 
importants a l'Ajuntament. 

amb conseqüències 

Esperàveu un resultat així? 
Efectivament, jo m'esperava un resultat semblant. 

Possibles pactes? 
Avui ens hem de reunir els principals de la llista per 
parlar d'aquest tema i la meva opinió en principi és 
pactar amb CiU, però que quedi clar que tot depèn de 
la reunió que farem avui mateix i de l'autorització del 
P.P. de Catalunya. 

Projectes de cara al futur? 
Conèixer el dèficit municipal amb exactitud i estudiar 
les mesures econòmiques per a disminuir el deute i 
poder tirar endavant l'Ajuntament. Hi haurà moltes 
coses a fer que s'aniran definint més endavant. 

Alguna cosa a afegir-hi als vostres electors? 
Agraeixo als electors la confiança dipositada en mi i 
estic segur que no us defraudaré. 

Quin missatge adreçaríeu al vostre líder polític en 
aquest moment? 
Felicitats per l'augment que el partit ha experimentat a 
tot l'estat. 
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